
Protokół Nr IX/2015 

z obrad IX sesji Rady Powiatu V kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 28 sierpnia 2015 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Elżbieta Góralska otworzyła obrady sesji o godzinie 

12:00, następnie przywitała przybyłych gości w tym  Starostę- p. Grzegorza Napiwodzkiego, Wicestarostę- 

p. Lecha Brzozowskiego, Sekretarz- p. Elżbietę Bieniek, Skarbnik - p. Renatę Mróz, zaproszonych gości, 

dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, wydziałów Starostwa Powiatowego, przedstawicieli 

partii politycznych, przedstawicieli organizacji pozarządowych, służb mundurowych, przedstawicieli 

lokalnych mediów i wszystkich przybyłych, którzy zaszczycili sesję swą obecnością. 

Przewodnicząca oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 

radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 Listy obecności radnych i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Góralska stwierdziła, że porządek obrad został 

dostarczony radnym wraz z materiałami sesyjnymi w regulaminowym terminie. Następnie 

spytała, czy są do niego uwagi. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Sprawozdania stałych komisji Rady z działalności w I półroczu 2015 r. 

6. Informacja o kierunkach kształcenia w placówkach oświatowych podległych Powiatowi 

Nidzickiemu w roku szkolnym 2015/2016 i informacja o przygotowaniu szkół do roku szkolnego. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2015, 

2) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica,  

3) przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie 

Nidzickim na lata 2015-2017, 

4) zmiany uchwały w sprawie podziału środków na 2015 rok przyznanych 

samorządowi powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, 

5) wyrażenia zgody na oddanie w najem pod bilbord gruntu stanowiącego własność 

Powiatu Nidzickiego, będącego w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Nidzicy, 

6) wyrażenia zgody na oddanie w najem sal dydaktycznych stanowiących własność 

Powiatu Nidzickiego, będących w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Nidzicy, 

7) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dotyczącej najmu w budynku Powiatu 

Nidzickiego, będącego w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Nidzicy, powierzchni pod dystrybutor do napojów gorących, 
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8) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę ok. 2,5 m
2
 ogrodzenia nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, 

9) udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz Gminy Nidzica nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, 

10) utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Jagarzewie, 

11) utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Nidzicy.  

8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9.  Wolne wnioski. 

 

Ad. 2. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono, został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. 3. 

p. Starosta omówił problemy związane z budową rowu r-II zbierającego wody opadowe 

w ciągu ul. Kościuszki w Nidzicy. Wynagrodzenie archeologa może dwukrotnie 

przekroczyć koszty projektu. Ta część Nidzicy znajduje się w ochronie kat. A, więc 

Konserwator Zabytków nie zmieni swojej decyzji. Połowę kwoty archeologa dotować 

będzie Gmina Nidzica. 

Następnie Starosta Grzegorz Napiwodzki przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej 

działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

Starosta przedstawił również dodatkowe informacje: 

1) Powiat otrzymał 40 000 zł na wyposażenie sali gimnastycznej ZSO w Nidzicy w 

urządzenia  mające służyć uczniom, 

2) 15 000 zł na wyposażenie gabinetów pielęgniarskich w szkołach,  

3) 1,5 ml zł otrzyma powiat na realizację projektu prozdrowotnego na promocję                    

i profilaktykę chorób układu oddechowego. Obejmie on swoim zakresem osoby  w 

wieku lat 60+ i dzieci do 9 lat. W ramach programu będzie możliwość zakupu 

sprzętu, 

4) ZSO będzie koordynatorem środków w ramach Programu Erasmus (140.000 Euro), 

5) odnowione zostały pomieszczenia opuszczone przez  ARiMR w internacie na ul. 

Wyborskiej na potrzeby Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. Starosta 

podziękował za pomoc Dyrektorów ZSO, ZSZiO,CKP i SOS-W w przeprowadzeniu 

remontu, 

6) Wniosek o rozbudowę szpitala w Nidzicy został pozytywnie zaopiniowany przez 

Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego i złożony do Pani Premier Ewy Kopacz. 

Informacjami w tej sprawie będzie się dzielił z radymi na bieżąco. 

7)  Podczas spotkania z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim będącego z wizytą w 

Janowie, Starosta prosił o wsparcie Powiatu Nidzickiego w działaniach 

pozostających w gestii Wojewody, m. in. o dofinansowanie zakupu ambulansu dla 

ZOZ. Mamy nadzieję, że p. Wojewoda  wesprze ten cel, 

8) Rozstrzygnięty został przetarg na budowę chodnika w Piątkach.  W budżecie 

powiatu zabezpieczone zostało na ten cel 135.000 zł, a najniższą ofertę złożono na 

94.430 zł, 

9) Zakończył się remont drogi w Sarnowie. Wartość inwestycji to 449.883 zł, z czego 

połowa to dofinansowanie Wojewody, 

10) Nadleśniczy Nidzicy zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie w budżecie powiatu 

5.000 zł na opracowanie projektu  na remont drogi Orłowo-Likusy. Nadleśnictwo 



3 
 

przeznaczy na ten cel 1.900.000 zł. Inwestycja planowana jest na rok 2016 i 

zrealizowana zostanie w zakresie drogi przeciwpożarowej, 

11) Od przyszłego tygodnia Starosta rozpocznie rozmowy z Wójtami Gmin i 

Burmistrzem Nidzicy o priorytetach inwestycyjnych w gminach. Wyniki rozmów 

przedstawi radnym w stosownym terminie. 

 

p. Andrzej Bróździński poprosił o więcej informacji na temat decyzji Samorządowego  

Kolegium Odwoławczego  dotyczącej budowy zespołu elektrowni wiatrowych. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki proponował, aby odpowiedź na to pytanie została 

udzielona pisemnie na sesję. 

p. Iwona Urbanowicz dodała, że powiat jako strona otrzymał tę decyzję. Decyzje 

odnośnie dwóch farm wiatrowych wydał Wójt Kozłowa. Powiat mógł wnosić uwagi do tego 

postępowania, jako strona. Sprawa jest sprzed 3 lat. Szczegółowe informacje odnośnie jakich 

miejscowości dotyczą, przygotuje na piśmie. 

 

p. Krzysztof Żukowski zaznaczył, że martwi go lokalizacja Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej na ul. Wyborskiej. Ma sygnały, że rodzicom ciężko jest tam dojechać. Zapytał, 

czy to działanie przeciw społeczeństwu. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki odparł, że jeśli zajdzie potrzeba, a uczeń będzie chciał 

tam trafić, to można go podwieźć. Nie stanowi to problemu. 

p. Krzysztof Żukowski zaznaczył, że z przystanku autobusowego było o wiele bliżej, 

niż tam. Zapytał, czy naprawdę wyszliśmy naprzeciw społeczeństwu.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki zauważył, że funkcjonowanie placówki w tym 

sąsiedztwie, to będzie sprzężenie działań. Wyraził prośbę o wyrozumiałość, mając na 

względzie finanse powiatu. 

p. Paweł Bukowski zapytał, czy można poszukać innego rozwiązania. Zapytał, kto 

będzie woził te dzieci. 

p. Krzysztof Żukowski zauważył że do Poradni przychodzi bardzo dużo dzieci, również 

z rodzin patologicznych. 

p. Lech Brzozowski stwierdził, że wiadomo dokładnie, jakie były losy Poradni na 

przestrzeni 10 lat. Funkcjonowała na ul. 3 Maja, później w Przychodni. Teraz warunki pracy 

w nowych pomieszczeniach są bardzo dobre, a lokalizacja jest raczej docelowa. Nie będzie 

się już placówka tułać po różnych innych miejscach. Dodał, że PODGiK nie da się przenieść, 

bo to technicznie niemożliwe. Dla klientów PCPR byłoby to jeszcze większe utrudnienie ze 

względu na osoby niepełnosprawne. Po dyskusjach zdecydowano o przeniesieniu Poradni.  

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że ma inne doświadczenia związane z korzystaniem z 

usług Poradni. Podkreślił względy bezpieczeństwa, które w porównaniu z poprzednią 

lokalizacją placówki w sąsiedztwie ruchliwej drogi 545, znacznie się poprawią. Zacieśni się 

współpraca ze SOS-W. Osoby pracujące w Poradni się przyzwyczają. Prosi, żeby zwrócić się 

do PKS z prośbą, żeby autobusy przejeżdżając przez Nidzicę zatrzymywały się przy Placu 

Wolności.  

p. Elżbieta Góralska proponowała powrócić do sprawy komunikacji na posiedzeniach 

Komisji stałych. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki  podkreślił, że decyzję o przeniesieniu Poradni podjęto 

mając na celu poprawę, a nie pogorszenie warunków pracy. Za chwilę wszyscy przyjmą to 

jako oczywistość. Pracownicy i osoby korzystające z usług Poradni mają zapewniony parking, 

spokój i komfort pracy. A ktoś musiał podjąć decyzję o zmianach. 
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Ad. 4. 

p. Ryszard Kumelski stwierdził, że dużo czasu poświęcono tematowi wycinki drzew. 

Zwrócił uwagę na 4-5 potężnych konarów drzew zwisających nad drogą na trasie do Olsztyna 

przez Jabłonkę. Zdaniem radnego może się zdarzyć, że przy wichurach te konary się połamią 

i spadną, powodując wypadki. Uważa, że trzeba by uzyskać zezwolenie i niektóre usunąć, ze 

względów bezpieczeństwa. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że składanych było wiele wniosków o 

wycinkę, a pozwoleń było mało. Hamulcem jest RDOŚ. Trwają prace nad pomysłem, żeby 

znaleźć wyjście z tej sytuacji. Jeśli nie uzyskamy pozwolenia na usunięcie, to przynajmniej 

obetniemy konary. Przypomniał, że na terenie powiatu jest 410 km dróg. Praca nad dobrymi 

rozwiązaniami powinna w najbliższym czasie dać widoczne efekty. 

p. Krzysztof Żukowski stwierdził, że zna sprawę tych dębów, które „wiszą” nad drogą. 

Pięć lat temu podejmujący inicjatywę leśniczy nie otrzymał zgody. 

p. Ryszard Kumelski uważa, że to nie są dęby. Chodzi jedynie o konary, które zagrażają 

bezpieczeństwu ludzi. 

 

Ad. 5. 

p. Ryszard Kumelski złożył sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie w pierwszym półroczu 

2015 r. Stanowi ono zał. nr 4 do niniejszego protokołu. 

Pytań i uwag nie było. 

p. Waldemar Słupski złożył sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w pierwszym 

półroczu 2015 r. Stanowi ono zał. nr 5 do niniejszego protokołu. 

Pytań i uwag nie było. 

p. Marek Borowy złożył sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w pierwszym 

półroczu 2015 r. Stanowi ono załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 

Pytań i uwag nie było. 

 

Ad. 6. 

p. Sławomir Knapiński przedstawił informację o kierunkach kształcenia w placówkach 

oświatowych podległych Powiatowi Nidzickiemu w roku szkolnym 2015/2016 i informacja o 

przygotowaniu szkół do roku szkolnego. Stanowi ona załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Pytań i uwag nie było. 

 

Ad. 7. 1) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu 

na rok 2015. Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/55/2015 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2015, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. 2) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Nidzica. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/56/2015 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Ad. 7. 3) 

p. Anna Kalinowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Nidzickim na lata 2015-

2017. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/57/2015 w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Nidzickim na lata 

2015-2017, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. 4) 

p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie podziału środków na 2015 rok przyznanych samorządowi powiatowemu 

przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/58/2015 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie podziału środków na 2015 rok przyznanych samorządowi 

powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. 5) 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na oddanie w najem pod bilbord gruntu stanowiącego własność Powiatu Nidzickiego, 

będącego w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/59/2015 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem pod bilbord gruntu stanowiącego własność Powiatu 

Nidzickiego, będącego w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7.6) 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na oddanie w najem sal dydaktycznych stanowiących własność Powiatu Nidzickiego, 

będących w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/60/2015 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem sal dydaktycznych stanowiących własność Powiatu 

Nidzickiego, będących w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. 7) 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dotyczącej najmu w budynku Powiatu Nidzickiego, będącego w 

trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, powierzchni pod 

dystrybutor do napojów gorących. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/61/2015 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy dotyczącej najmu w budynku Powiatu Nidzickiego, 
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będącego w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, powierzchni 

pod dystrybutor do napojów gorących, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. 8) 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na oddanie w dzierżawę ok. 2,5 m
2
 ogrodzenia nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Nidzicy. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/62/2015 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę ok. 2,5 m
2
 ogrodzenia nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Nidzicy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. 9) 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 

bonifikaty przy sprzedaży na rzecz Gminy Nidzica nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Powiatu Nidzickiego. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/63/2015 w sprawie 

udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz Gminy Nidzica nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7.10) 

p. Sławomir Knapiński omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia 

Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Jagarzewie. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/64/2015 w sprawie 

utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Jagarzewie, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. 11) 

p. Sławomir Knapiński omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia 

Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Nidzicy. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/65/2015 w sprawie 

utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Nidzicy, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 

Punkt ten stał się bezprzedmiotowy, ponieważ odpowiedzi udzielano na bieżąco w 

Puncie 4. 

 

Ad. 9. 

p. Waldemar Słupski wystąpił z wnioskiem o nie popieranie prywatyzacji Lasów Państwowych. 

Podkreślił, że w niektórych państwach europejskich dokonano prywatyzacji lasów i straty państwa z tego 

tytułu były bardzo duże. Prywatne lasy są nastawione na zysk. Nikt nie dba o wartość społeczną i ochronę 

drzewostanu. Każda złotówka wydawana przez Lasy Państwowe jest szczegółowo kontrolowana, również 

ze sprzedaży drewna. Służba leśna jest kontrolowana kilka ryzy w roku. W lasach buduje się bardzo dużo 

dróg, więc dużo pieniędzy się przeznacza na ten cel. p. Słupski uważa, że pieniądze w Lasach 
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Państwowych wydawane są bardzo dobrze. Każde Nadleśnictwo angażuje się w edukację przyrodniczą 

młodzieży. Lasy Państwowe finansują nagrody w konkursach. Lesistość w Polsce się zwiększa. 

Prywatyzacja zmieniła by to, bo nie byłoby kontroli.  

p. Paweł Bukowski zapytał, jaką formę poparcia miałaby przyjąć Rada. 

p. Waldemar Słupski odparł, że osobistą. 

p. Andrzej Bróździński poprał wniosek p. Słupskiego. uważa, że Rada może przyjąć stanowisko w 

tej sprawie. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki również uważa, że w interesie społecznym jest popieranie tego 

wniosku. 

p. Ryszard Kumelski zaznaczył, że jest przeciwko prywatyzacji lasów. Zapytał, kto chce je 

prywatyzować? 

p. Robert Radzymiński stwierdził że nikt nie chce się przyznać. 

p. Waldemar Słupski poinformował, że odniósł się do raportu NIK i zarzutów dotyczących 

potężnych wydatków, które rzekomo nie są udokumentowane. 

  

Głos oddano Przewodniczącej Rady Gminy Janowo, która podziękowała za zaproszenie na sesję,           

a następnie, solidaryzując się z p. Waldemarem Słupskim, podkreśliła wielokrotną pomoc Nadleśnictwa 

mieszkańcom Gminy Janowo. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Paweł Bukowski zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego, czy jest 

jakaś możliwość wprowadzenia ram odnośnie dzierżaw jednostek podległych, bo temat wciąż staje na 

komisjach. Chodzi o to, żeby dyrektorom nie zabierać czasu. 

Radca Edward Ośko uważa, że przepisów administracyjnych ominąć się nie da. Póki nie będzie 

zwolnienia ustawowego, to nie ma takiej możliwości. 

 

p. Janusz Kwiatek podziękował w imieniu użytkowników, pracowników czytelników za 

dofinansowanie Maratonu Kulturalnego. Na kolejnej sesji powie szerzej o tym, kto będzie i jakie atrakcje 

przewiduje Maraton. Ponadto przypomniał o organizowanej przez Prezydenta akcji „Narodowe Czytanie”. 

Zaprosił chętnych do wspólnego czytania w dniu 5 września br., „Lalki” Bolesława Prusa. Aktywne 

czytanie będzie się odbywało przed księgarnią. 

 

p. Elżbieta Góralska przedstawiła radnym zaproszenia na wrześniowe święta plonów  w Kozłowie 

w dniu 30 sierpnia br., 12 września - w Nidzicy, 13 września – w Janowie i 20 września - w Janowcu 

Kościelnym. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodnicząca Elżbieta Góralska o godz. 14:09 zamknęła obrady 

IX sesji Rady Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  Przewodnicząca Rady 

Małgorzata Wojtaszewska /-/ Elżbieta Góralska 

 

 

 

 

 


